
Zápis ze členské schůze 
Spolku rodičů při ZŠ Velká Chuchle 

 
Dne 12.9. 2024 od 16.15 hod proběhla v budově školy členská schůze SR za účasƟ osob 
uvedených na připojené prezenční lisƟně. 
 
Schůzi svolala, zahájila a předsedala jí předsedkyně Hana Lošťáková. 
Na programu jednání schůze byly tyto body: 
a. volba Rady spolku 
b. hospodařením s finančními prostředky Spolku v loňském školním roce 
c. schválení výše příspěvku pro školní rok 2023/24 
d. návrh plánovaných výdajů v novém školním roce 
e. diskuse 
 
Do Rady spolku byli zvoleni: 
Předsedkyní rady byla zvolena Hana Lošťáková. 
Místopředsedkyní rady byla zvolena Barbora Rajtorová 
Pokladníkem spolku byla zvolena Viera Dratvová. 
 
Informace o hospodařením s finančními prostředky Spolku v loňském školním roce budou 
zveřejněny na webových stránkách školy do konce září 2024. 
 
Bylo odsouhlaseno, že výše příspěvku pro školní rok 2024/25 bude ponechána jako v předchozím 
roce: za rodinu, ze které navštěvuje školu jedno dítě, je to 700,- Kč/ na školní rok, 
za rodinu, ze které navštěvují školu dvě nebo více děơ, je to 1000,- Kč/ na školní rok. 
Příspěvky budou zasílány na účet číslo: 260142881/0300. Do poznámky bude uváděno jméno žáka 
/ žáků a jejich třída / třídy. Příspěvek by měl být uhrazen nejdéle do konce listopadu 2024. 
Bylo odsouhlaseno, že děƟ rodičů, kteří neuhradili schválený příspěvek, si budou samostatně 
hradit vstup na akce hrazené z prostředků Spolku rodičů. 
 
V novém školním roce plánuje Sdružení rodičů ze svých prostředků uhradit tyto výdaje: 
Podpora mimoškolních sportovních a vzdělávacích akƟvit: 
- sférické kino pro 1. stupeň 
- divadelní představení 
- Helpík – kurzy první pomoci 
- polytechbus 
- IQ landia/Techmánie 
- Vyšehrátky 
- projekt Sklář 
- odměny pro děƟ (Memoriál Hausnera, sportovní soutěže…) 
- dárek na rozloučenou pro žáky 9. tříd 
- setkání na závěr školního roku (pronájem sálu a další související náklady) 
  
- potřeby pro výtvarnou výchovu – max. 25 000,- Kč pro 2. stupeň 
- pronájem zimního stadionu na bruslení + doprava 1. stupně 
- hry a další potřeby do družiny, kino Radoơn, vstup + autobus do ZOO, odměny a dárky k 
vánocům 
- materiál pro polytechnickou výchovu - 1. stupeň 



Diskuse: 
- na základě opakovaných podnětů v minulých letech, vedení školy zařídilo možnost bezhotovostní 
platby na účet přes online pokladnu 
 - k dotazu na možné bezlepkové stravování dítěte - v případě potřeby o dietní stravování dítěte 
prosím kontaktujte přímo paní ředitelku, nebo vedoucího školní jídelny 
- bylo zmíněno téma: prevence informovanosƟ rodičů ohledně hrozícího sebepoškozování děơ – týká 
se hlavně děơ od 7. tříd výše – rodiče prosí školu, jestli by přes bakaláře mohla být rodičům zaslána 
všeobecná informace o tomto tématu včetně doporučení, jak případně postupovat – tak jako byla 
v minulých dnech zaslána rodičům informace o problému se šikanou 
- rodiče souhlasí se zákazem používání mobilů, budou rádi za důslednější kontrolu, pouze žádají, aby 
děƟ mohly mít mobily v tašce zapnuté (někteří rodiče kontrolují lokaci dítěte) pouze s vypnutým 
zvoněním 
 
Přítomní se usnesli, že schvalují všechny body tohoto zápisu. 
Pro byli všichni přítomní, nikdo nebyl proƟ, ani se nezdržel hlasování. 
Jako doklad o této skutečnosƟ byla vyhotovena lisƟna přítomných, která tvoří součást 
tohoto zápisu. 
Vzhledem k tomu, že byla přítomna nadpoloviční většina členů Sdružení, bylo shromáždění 
usnášeníschopné. 
 

Zápis pořídila: Hana Lošťáková 

 




